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Referat oktober/2019 Bestyrelsesmøde 
 

Dato: 28. oktober 2019 
 
 
 
Tilstede: Claus Eder, Peter Nielsen, Poul Andersen, Rasmus Olesen,   

Jakob Høy, Jesper Hansen 
 
 
 
 
 
 

1. Referat fra 23/9-2019 godkendt. 
 

2. Od. Kommune ændrer ikke tilskud til kunstgræsbaner 2020 – men der arbejdes 
videre i SIKO og DBU-Fyn for at finde en løsning fremover for alle klubberne i 
Odense Kommune. 
Kr. 150.000 pr. år er faktiske drift pris. 
28/11-19 næste møde blandt Odense klubbernes formænd. 
 
CE deltager i SL-klubbernes formandsmøde 13/11-19.  
 
Vi har lejet kunstgræstider til Od.KFUM, Utopia, Røde Stjerne og Marslev. 
 
Der er aftalt overtagelse af de sidste baner på Røde Stjerne og Od.Kommune, så vi 
får udjævnet baner mv. til ét plan for alle 5 baner. 
 
Vi har udlejet baner mv. i forbindelse med Politi-DM i fodbold – et fint arrangement. 
 
Bane 1 har fået ødelagt drænrør i forlængelse af bygning af nyt SL-Hus – og banen 
skal omlægges med nye dræn, vandingsanlæg mv. 
 
Der er ansøgt Lokaletilskud  til 2020. 
 
De oppustelige bander til ungdomsafdelingen er nu ankommet, og Old boys 
afdelingen sponsorer hele udgiften. 
 
Vi har deltaget i DBU-Fyns arrangement i Rosengårdcentret – en god oplevelse. 
 
Den årlige træner-leder julefrokost er fastsat til 30/11-19. 
 
15 trænere fra OB deltager i C-1 kursus på OB. Planen er at afholde C-2 kursus til 
foråret. 

 
3. Vi har næsten opgjort årets første 3 kvartaler – og afventer stadig kommunens 

opgørelser for at kunne komme tættere på resultat og nyt budget. 
 
Vi forventer nyt budget 2020 klar til vedtagelse på næste møde. 
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Den sidste udvidelse af OB-Caféen påbegyndes december-januar. 
Udvidelsen bliver ud på nuværende terrasse, nyt gulv og loft samt ventilation. 

 
4. Seniorafd. er langsomt i omdrejninger resultatmæssigt, men vi er stadig udfordret 

på antallet af spillere. 
 
5. OSE undersøger mulighed for at opsætte permanent video til alle baner. 

 
Måltavlen på Bane 2 skal afløses af en storskærm. 
 
Omkl. 1 skal genskabes til U17-19 – så Pavillonen skal afvikles/væk. 
 
OSE har ønske om nøgleadgang til klubhuset for fuldtidstrænere samt 2 vaskerifolk. 
 
U19-17 arrangement med kaffe-kage til kampene skal ændres så OB-Caféen bliver 
involveret. Tonny Hermansen skal med på en snak omkring dette. 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
Næste møde: Mandag 2. december kl. 17.00  
 
 
 
 


